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P R O T O K Ó Ł  NR XXV/12 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 15
00

 do 16
30 

w sali nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 08 maja 2012 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział goście /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu/. 

 

Ad.1. Otwarcia XXV sesji i powitania radnych, Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, Skarbnika 

Gminy oraz pracowników UM dokonał Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady.  

Stwierdził według listy obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 13, a zatem 

podejmowane uchwały są prawomocne. 

 

 

Ad.2. Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednomyślnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

5. Wnioski i zapytania. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zabezpieczenia środków finansowych jako wkładu własnego na  realizację zadania 

„Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu – INTERNET dla mieszkańców Gminy 

Dobiegniew”, realizowanego w ramach Programu Operacyjnego Innowacyjna 

Gospodarka na lata 2007-2013. 
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b) przystąpienia do realizacji projektu pt. „Forum Młodzieżowego Rozwoju”  

finansowanego z programu Unii Europejskiej „Młodzież w działaniu” w ramach akcji  

5.1 – Krajowe Spotkanie Młodzieży. 

c) zmiany uchwały budżetowej gminy na 2012 rok.  

7. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

8. Komunikaty. 

9. Zakończenie sesji. 

 

Ad.3. Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu  

z poprzedniej sesji bez czytania, ponieważ został sporządzony zgodnie z procedurą  

i przebiegiem XXIV sesji Rady Miejski w Dobiegniewie. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada protokół z poprzedniej sesji przyjęła jednomyślnie: za głosowało 13 radnych,  

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

 

Ad.4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – dnia 26 kwietnia br. miało miejsce 

kierownictwo urzędu, na którym omawialiśmy sprawy bieżące. 

 Dnia 27 kwietnia br. odbyło się zakończenie roku szkolnego Zespołu Szkół. 

 Dnia 30 kwietnia br. odbyło się posiedzenie Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz odwiedziła nas Pani Senator Helena Hatka, natomiast o godz. 19
00

 

odbyło się posiedzenie Zarządu Osiedla z mieszkańcami Dobiegniewa.  

 Dnia 04 maja br. miało miejsce rozstrzygnięcie przetargu Mierzęcin. 

 Dnia 07 maja br. odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej w sprawie wypracowania 

opinii z wykonania budżetu za rok 2011 oraz gościliśmy przedstawicieli firmy  

ze Szczecina temat już znany - Elektrociepłownia. Zastępca Burmistrza brał udział  

w szkoleniu dotyczącym Partnerstwa Publiczno – Prywatnego. Z tego typu 

przedsięwzięcia zostało zrealizowanych 26 umów w Polsce. My idziemy również  

w tym kierunku żeby później uniknąć tematów pomówień i oszczerstw.  

 

Ad.5. Wnioski i zapytania. 

 Waldemar Szpila radny – czy odezwała się grupa chcąca założyć w naszej gminie 

fermę norek? 
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 Leszek Wieczór radny – czy byłaby możliwość postawienia koszy na śmieci przy 

ławkach na ul. Krasickiego? 

 Jerzy Biel radny – proszę o więcej informacji na temat przetargu w Mierzęcinie. 

 Andrzej Ryżyk radny – mieszkańcy ul. Sienkiewicza nie mogą wjechać do swoich 

posesji, ponieważ inne samochody zastawiają im wjazd. Czy można zwrócić na to 

uwagę i ewentualnie postawić znak zakazu postoju? 

 Zbigniew Kołodziej radny – w Starym Osiecznie rodzina posiada mieszkanie gminne 

i nie mają wybitej studni. Czy byłaby możliwość wybicia studni? 

 Dariusz Majowicz radny – chciałbym uzyskać więcej informacji na temat budynku  

po byłej straży pożarnej na ul. Tuwima? 

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący RM – czy istnieje możliwość wysyłania uchwał 

drogą e-mail? 

 

Ad.6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zabezpieczenia środków finansowych jako wkładu własnego na  realizację zadania 

„Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu – INTERNET dla mieszkańców Gminy 

Dobiegniew”, realizowanego w ramach Programu Operacyjnego Innowacyjna 

Gospodarka na lata 2007-2013. 

 Andrzej Kuczyński Kierownik BFEiWZ – realizacja zadania polega na udostępnieniu 

bezpłatnego Internetu dla mieszkańców Gminy Dobiegniew i w ramach projektu 

wybudujemy infrastrukturę, która pozostanie na terenie gminy. Na terenie Dobiegniewa 

powstanie pętla światłowodowa łącząca wszystkie obiekty publiczne. Są to wymierne 

oszczędności, ponieważ zasilimy wszystkie nasze jednostki w jedno łącze internetowe. 

Docelowo po okresie realizacji projektu będziemy mogli na tej bazie światłowodów 

budować monitoring miejski. Dodatkowo położone będą dwie radiolinie, które mają 

kierować ten internet w stronę Osieka i Radęcina, gdzie w otoczeniu świetlic wiejskich 

będzie bezpłatny internet dla mieszkańców oraz po pięć stanowisk komputerowych  

dla świetlic. W projekcie zawarliśmy salę komputerową na 25 komputerów dla Szkoły 

Podstawowej oraz 50 komputerów dla osób wykluczonych bezpłatnym dostępem  

do internetu, gdzie będziemy kierować się wskazaniami Ośrodka Pomocy Społecznej.  

W ramach tego projektu przeszkolimy również 100 osób z użytkowania komputerów. 

Dofinansowanie tego przedsięwzięcia to 85% , wartość projektu 1.3000.000zł, przy czym 

realizujemy wszystko z zaliczek. Wkład własny na tym poziomie tj. 200.000zł.  

Okres realizacji jeżeli chodzi o budowę to do roku 2013, natomiast czas bezpłatnego 
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internetu będzie do 2015 roku. Po tym okresie bezpłatnego internetu ta infrastruktura 

pozostanie dla nas.  

 Leszek Wieczór radny – czyli po roku 2015 w Radęcinie i Osieku będziemy musieli 

płacić za internet? 

 Andrzej Kuczyński Kierownik BFEiWZ – nie hotspoty są bezpłatne. Jeżeli my to 

zaczniemy to możemy później dostawiać radiolinie 

 Sylwia Łaźniewska radna – ile rocznie wydajemy na internet we wszystkich instytucjach? 

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – ponad 20.000zł. 

 Marek Rajtarowski radny – jeżeli internet będzie w Radęcinie czy nie można byłoby 

podłączyć również Grąsy i Słowin? 

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – bierzemy pod uwagę te miejscowości,  

gdzie tych rodzin zagrożonych wykluczeniem społecznym jest najwięcej.  

 Marek Kowalczyk radny – Radęcin ma Neostradę a wykluczeni są wszędzie.  

 Tomasz Karpiński Przewodniczący RM – jeżeli dostęp do internetu byłby w każdej 

świetlicy wiejskiej to młodzież chętniej będzie odwiedzała te świetlice.  

 Andrzej Kuczyński Kierownik BFEiWZ – zakres projektu jest już skończony, ale nic nie 

stoi na przeszkodzie żeby w przyszłości ta technologię rozbudowywać i rozszerzyć  

na pozostałe świetlice.  

 Waldemar Szpila radny – mam pytanie wybiegające w przyszłość po 2015 rok,  

czy postawienie dodatkowej radiolinii w danej miejscowości  pozwoli kupować internet 

od gminy? 

 Marek Kowalczyk radny – czy osoby zagrożone wykluczeniem społecznym  

są zainteresowani tym internetem? 

 Karol Golec radny – dla nas ta informacja jest dużo za późno, ponieważ projekt jest już 

napisany, a my chcielibyśmy uczestniczyć w tym projekcie.  

 Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza – dyskusji w tym ścisłym gronie kierownictwa 

było wystarczająco dużo na temat tego projektu. Burmistrza nie łatwo było przekonać,  

że to będzie korzystne dla gminy. Nigdy nie jest wiadomo przy składaniu projektu czy ten 

projekt zostanie zaakceptowany.  

 Tomasz Karpiński Przewodniczący RM – do kiedy miał być składany ten projekt? 

 Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza – do dnia 30 marca br.  

 Tomasz Karpiński Przewodniczący RM – powinniśmy otrzymać chociaż krótką 

informacje na ten temat.  
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 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – to jest uchwała intencyjna, ponieważ tego nie ma  

w budżecie ani w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Myślę, że to jest istotny element 

rozwoju społeczności tej gminy. 

 Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza – nadal nie mamy pewności, czy ten projekt 

będzie zaakceptowany. 

 Jerzy Hatała Kierownik RSKG – otrzymamy również 25 nowych  komputerów do szkoły, 

gdzie i tak oświata musiałby kupić sprzęt komputerowy.  Te pieniądze, które musimy 

zainwestować to są warte w tych komputerach. 

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – mnie przekonuje nowy sprzęt, budowa sieci, 

którą będzie można rozbudowywać oraz montować monitoring. Przepraszam,  

że zostaliście Państwo powiadomieni tak późno.  

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXV/141/12 oraz stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

b) przystąpienia do realizacji projektu pt. „Forum Młodzieżowego Rozwoju”  

finansowanego z programu Unii Europejskiej „Młodzież w działaniu” w ramach akcji  

5.1 – Krajowe Spotkanie Młodzieży. 

 Andrzej Kuczyński Kierownik BFEiWZ – dotyczy udziału mieszkańców Gminy 

Dobiegniew w projekcie „Forum Młodzieżowego Rozwoju”. Jest to projekt 

dofinansowany ze środków unijnych i adresowany do osób młodych z ternu województwa 

lubuskiego. Około 50 osób z naszego województwa będzie miło okazję wziąć udział w tym 

projekcie, a taką ciekawą formą realizacji jest sam sposób rekrutacji – trzeba będzie 

napisać pracę  pisemną z pięciu dziedzin (media, kultura, ekonomia, polityka, ekologia). 

Uczestnikami projektu mogą być osoby od 16 – 25 roku życia.  

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – to jest program skierowany  

do młodych ludzi, który ma pobudzić młodzież do działania. Projekt jest ogólnopolski,  

ale skierowany przede wszystkim do województwa lubuskiego. Do projektu przystąpiła 

Państwowa Wyższa Szkoła Zawodowa, Wyższa Szkoła Biznesu, Gmina Międzyrzecz, 

Gmina Drezdenko, Gmina Krosno Odrzańskie, Gmina Trzciel, Powiat Międzyrzecki. 

Celem projektu oprócz wyłonienia liderów młodzieżowych jest pozyskanie „świeżego” 
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spojrzenia ludzi młodych na teraźniejszość. Przewodniczącą Komitetu Młodzieżowego 

będzie Senator Pani Helena Hatka.  

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych.  

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 2 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXV/142/12 oraz stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

c) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2012. 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – uchwała dotyczy wprowadzenia po stronie dochodów 

70.000zł, które uzyskała gmina po likwidacji SPZOZ i zwiększenia dochodów 

majątkowych z tytułu projektu dotyczącego budowy placu zabaw przy Szkole 

Podstawowej. Natomiast w załączniku nr 2 o wydatkach mamy przesunięcie kwoty 

60.000zł na inwestycję związaną z Elektrociepłownią.  Kwota ta to są szacowane koszty 

obsługi (PPP) w przygotowaniu przetargu i wyłonieniu podmiotu.  

 Marek Kowalczyk radny – mowa była, że pod Elektrociepłownię miał być dany tylko 

grunt? 

 Leszek Waloch Burmistrz  – kwota ta będzie przeznaczona na przygotowanie dokumentów 

przetargowych. Chcemy przygotować i przeprowadzić przetarg zgodnie z prawem.  

W dniu wczorajszym były pytania co Elektrownia zrobi z nadmiarem ciepła w okresie 

letnim? Na to wszystko muszą być przygotowane opracowanie i zrobione analizy.  

Sieć ciepłownicza może być rozbudowywana do 8 km od źródła ciepła.  

 Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza – jest to naprawdę poważne przedsięwzięcie.  

W Polsce bazujemy na czterech ustawach: o partnerstwie publiczno – prywatnym,  

o koncesjach na roboty budowlane, prawo zamówień publicznych oraz o obrocie 

nieruchomościami.   Trzeba wypracować model zgodny z tymi wszystkimi ustawami  

oraz z prawem Unii Europejskiej. Ogłoszenie o wyborze partnera musi być ogłoszone  

w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej. Obligatoryjnym obowiązkiem partnera 

publicznego jest opracowanie analiz: analizę techniczną, analizę prawną i analizę 

ekonomiczną. W Polsce podpisano do tej pory 26 umów na partnerstwo publiczno – 

prywatne i zachęca się samorządy żeby wchodziły w takie partnerstwa.  

 Jerzy Hatała Kierownik RSKG – przygotowujemy dokumentację do wyłonienia partnera, 

ponieważ może okazać się że nie będzie to partner ze Szczecina.  
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 Michał Gacki Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – jaki będzie szacunkowy wpływ  

do budżetu po zakończeniu projektu? 

 Leszek Waloch Burmistrz  – wykaże do dopiero analiza. Możemy mieć rocznie odpis  

z zysku od 1,5 do 2 mln zł.  

 Leszek Wieczór radny – teraz rozmawiamy o ryzyku gminy, a później okaże się,  

że jesteśmy współodpowiedzialni również finansowo.  

 Karol Golec radny – czy oprócz 60.000zł jeszcze będziemy ponosić inne koszty? 

  Leszek Waloch Burmistrz  – być może na wkład do spółki. 

  Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza –spółka musi mieć kapitał początkowy  

min. 50.000zł.  

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – gmina wnosi aport w postaci ziemi, mogą być również 

koszty związane z utworzeniem spółki. Zakładam, że  nasz aport pokryje 20% udziałów  

w tejże spółce. Z czasem kiedy ta spółka zacznie zarabiać to nasz udział osiągnie wyższy 

poziom i to jest nasz zysk. Odpowiedzialność gminy istnieje i ryzyko jest zawsze,  

ale sprowadza się do udziałów.  

 Jerzy Hatała Kierownik RSKG – to gmina jest inicjatorem, ponieważ w tej chwili nie 

mamy partnera, a te wszystkie analizy gmina musi mieć i to będzie ogłoszone w przetargu.  

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXV/143/12 oraz stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

Ad.7. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 Leszek Waloch Burmistrz – trwa procedura administracyjna i na dzień dzisiejszy nie 

mamy żadnych odpowiedzi.  

 Kosze na śmieci na ul. Krasickiego zostaną dostawione. 

 Budynek po straży pożarnej będzie na potrzeby Ośrodka Pomocy Społecznej  

i Środowiskowego Domu Samopomocy, gdzie mieścić się będzie również jadłodajnia  

i trzy mieszkania oraz poradnia.  

 Jeżeli chodzi o wybicie studni w Starym Osiecznie zastanowimy się jak tą sprawę 

rozwiązać. 

 Jerzy Hatała Kierownik Referatu Spraw Komunalno – Gospodarczych – pięć firm złożyło 

oferty na przetarg w Mierzęcinie, firma która wygrała przetarg jest z branży drogowej  
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i złożyła ofertę na 183.000zł. Firma wykona cały osadnik, położy 30 m kanalizacji 

sanitarnej, wywiezienie gruzu, plantowanie ziemi, regulacja studzienek.  

Planowane zakończenie inwestycji jest  na dzień 20 sierpnia br.  

 Jeżeli chodzi o zastawianie ul. Sienkiewicza zwrócimy uwagę.  

 Tomasz Karpiński Przewodniczący RM – w statucie zapisane jest jak mają zawiadomienia 

dotrzeć do radnych, jeżeli radni chcą otrzymywać materiały drogą elektroniczną to proszę 

złożyć oświadczenie w tej sprawie.   

 

Ad.8. Komunikaty. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady – przedstawił zaproszenie do Przeborowa  

na Konkurs Sygnalistów Myśliwskich.  

 

Ad.9. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady Tomasz Karpiński 

zamknął XXV sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym 

oraz zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej 

 w Dobiegniewie 

                                                                                    /-/ Tomasz Karpiński 

 

 

 


